



Gin Tonik



Ce Gin est une réponse à de nombreuses interrogations concernant le tonic. Issu de la racine de quinquina, la quinine est l'élément essentiel de tout bon tonic. Nous avons intégré à ce gin un extrait de quinine ainsi que de nombreuses botaniques. Ainsi un simple trait d'eau pétillante et de la glace en font un parfait extra-dry gin tonic !

Robe

Robe transparente.

Nez

Le nez est épicé et frais. Notes balsamiques ainsi que des parfums d'agrumes, comme l'orange et un zeste de citron.

Bouche

En bouche on retrouve des notes florales avec une finale ronde et élégante. Sont intégrés dans ce gin un extrait de quinine ainsi que de nombreuses botaniques. Avec un simple trait d'eau pétillante et de la glace vous avez un parfait extra-dry gin tonic !

This Gin is an answer to many questions about tonic. Derived from the cinchona root, quinine is the essential element of any good tonic. We have integrated in this gin an extract of quinine as well as numerous botanicals. So a simple dash of sparkling water and ice make this a perfect extra-dry gin and tonic!

Dress

Transparent color.

Nose

The nose is spicy and fresh. Balsamic notes as well as citrus flavors, such as orange and lemon zest.

Mouth

In the mouth we find floral notes with a round and elegant finish. Are integrated in this gin an extract of quinine as well as numerous botanicals. With a simple dash of sparkling water and ice you have a perfect extra-dry gin and tonic!